

目錄

知覺價值與環保樹葬推廣之研究

吳國宏 吳光裕 ..... 1

屏東市私立幼兒園教保服務人員工作滿意之研究

劉財龍 李翰林 謝淑萍 張育玟 黃珮玉 謝侑靜 黃雅琦 ..... 27

新興節慶的發展與困境-以屏東風豬爺文化季為例

羅志仁 ..... 55

愛與堅持:帕金森氏症家庭照顧者的復原力、照顧負荷與生活品質之探討

林怡君 傅瓊儀 ..... 77

傳統祭祀場域之環境與建構:以古樓部落 Ljemedj 祭儀為例

李宜潔 高華聲 ..... 97

生命教育議題融入英語課程活動設計-以通識英語課程為例

吳蕙安 ..... 119

## Contents

### **Research on Perceived Value and Promotion of Environmentally Friendly Tree Burials**

Guo-Hong Wu Guan-Gyu Wu.....1

### **Research on the Job Satisfaction of Preschool Educators in Kindergarten: Take the Private Kindergarten of Pingtung City as an Example**

Tsai-Lung Liu Han-Lin Lee Shu-Ping Hsieh Yu-Wen Chang  
Pei-Yu Huang You-Jing Xie Ya-Chi Huang.....27

### **The Development and Difficulties of New Emerging Festivals: A Case Study of Pingtung Feng Zhu Ye Cultural Festival**

Chi-Jen Lo..... 55

### **Love and Persistence: Exploring the Resilience, Care Burden, and Quality of Life among Family Caregivers of Patients with Parkinson's Disease**

Yi-jiun Lin Chiung-Yi Fu..... 77

### **Environment and Construction of the Traditional Ritual Site: A Case Study of the Ljemedj Ceremony in Kuljaljau Tribe**

Yi-Jie Li Hua-Sheng Kao..... 97

### **Integration of Life Education Issues into English**

## **Curriculum Activities: A Case Study of General English Courses**

Hui-An Wu.....**119**